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گفتوگو

مهلت نقل و انتقالات ژانویه حدود دو هفته دیگر به پایان 

می رسد و تیم های اروپایی در تلاشند تا برای تقویت خود نفرات 

مدنظرشان را به خدمت بگیرند. در این میان با وجود شایعات 

مختلفی که درباره برخی بازیکنان بزرگ و نامدار وجود دارد 

هنوز باشگاه ها برای جابه جایی این نفرات به توافق نرسیده اند. 

در ادامه به بررسی 9 انتقال احتمالی که به نظر می رسد تا پایان 

ژانویه نهایی می شود می پردازیم. 

کریستینبنتکه     مهاجم بلژیکی، کریستال پالاس این روزها 

مورد توجه دو تیم تاتنهام و استون ویلا قرار دارد و به نظر می رسد 

پالاس برای احیای گران ترین خرید تاریخی شان به دنبال انتقال 

قرضی او هستند. با توجه به مصدومیت هری کین، مورینیو 

بی میل نیست تا او را تا پایان فصل به خدمت بگیرد تا مشکلات 

تیمش در فاز هجومی را حل کند. 

هوانگلیچان    اگر این بازیکن کره ای نیز ردبول سالزبورگ 

را ترک کند خط حمله این تیم در عرض یک ماه از این باشگاه 

جدا شده اند. ابتدا تاکومی مینامینو راهی لیورپول شد و سپس 

ارلینگ هالند به دورتموند پیوست. شاید این تیم اتریشی ترجیح 

بدهد حداقل یکی از عناسر هجومی اش را تا پایان فصل حفظ 

کند و در تابستان او را بفروشد. لستر، ولورهمپتون و برایتون 

مشتریان او هستند. 

کریستیناریکسن    داستان جدایی این هافبک دانمارکی از 

تاتنهام خیلی تکراری و کش دار شده است. از ابتدای تابستان 

شایعه جدایی او به گوش می رسد و حالا به نظر می رسد بالاخره 

این تیم انگلیسی برای اینکه از فروش او درآمدی داشته باشد 

راضی به واگذاری ستاره اش شده است. اینترمیلان مشتری 

 A پروپا قرص اوست و گفته می شود او به جای رئال راهی سری

خواهد شد. تاتنهام فعلا پیشنهاد 10 میلیون پوندی اینتر را رد 

کرده و حداقل روی او 20 میلیون پوند قیمت گذاشته، در این 

میان شاید پاری سن ژرمن دست به »هایجک« ستاره دانمارکی 

بزند و در میانه های راه او را به فرانسه ببرد. 

برونـوفرنانـدز    منچسـتریونایتد مدت هاسـت بـه فکـر تقویت 

خـط میانـی خـود اسـت و گفته می شـود سـرانجام بـا کاپیتان 

اسـپورتینگ لیسـبون به توافق اولیه رسیده است. در تابستان 

هم این انتقال در آستانه نهایی شدن بود که درنهایت منتفی 

شـد. شـاید یونایتد در ازای بخشـی از مبلغ این انتقال، آندرس 

پریـرا را راهی لیسـبون کند. 

اولیویهژیرو    مهاجم نیمکت نشین چلسی یکی دیگر از اهداف 

زمستانی آنتونیو کونته برای اینتر است. با توجه به اینکه لمپارد 

به درخشش تامی آبراهام امید بسته، مهاجم فرانسوی امید 

زیادی به حضور در ترکیب اصلی ندارد. البته درخشش زوج 

لوکاکو و مارتینز در اینتر نیز احتمالا باعث نیمکت نشینی ژیرو 

در ایتالیا هم خواهد شد. 

کریشتوفپیونتک       انتقال این مهاجم لهستانی به میلان 

آن گونه که انتظار می رفت پیش نرفت و حالا روسونری در فکر 

واگذاری اوست. سه تیم لیگ برتر برای خرید او به صف شده اند و 

در این میان شانس تاتنهام از استون ویلا و نیوکسل بیشتر است. 

سال گذشته در همین روزها او یکی از بهترین مهاجمان فوتبال 

اروپا بود، اما در این مدت مصدومیت و افتش باعث شده تا با 

ورود زلاتان ابراهیموویچ به میلان، جای پیونتک تنگ تر شده و 

احتمالا راهی باشگاه دیگری خواهد شد. 

امرهچان        از همان ابتدای فصل و وقتی نام او در فهرست اروپایی 

تیم قرار نگرفت مشخص بود که هافبک آلمانی یووه در مسیر 

جدایی است. چان با ورود آرون رمزی و آدرین ربیو جایگاهش 

در ترکیب اصلی را از دست داد و حالا سه تیم لندنی تاتنهام، 

چلسی و آرسنال برای خرید او راهی بازار شده اند. البته یووه او 

را برای بخشی از انتقال پل پوگبا به منچستریونایتد نیز پیشنهاد 

داده بود که از سوی باشگاه انگلیسی رد شد. 

موسیدمبله       یکی از مهاجمان پرطرفدار در بین باشگاه های 

اروپایی است که شواهد نشان می دهد دوران حضورش در لیون 

خیلی طولانی مدت نخواهد بود. جدایی ژیرو از استمفورد 

بریج باعث می شود تا لمپارد برای خط حمله اش و در زمانی 

که آبراهام را در اختیار ندارد به فکر یک گزینه مناسب باشد 

که دمبله می تواند خریدی ایده آل باشد. او که سابقه بازی در 

انگلیس را دارد مورد توجه دو تیم منچستری هم قرار گرفته بود 

و نمایندگان آنها چند بازی دمبله را از نزدیک تماشا کردند، اما 

هنوز تکلیف آینده اش مشخص نیست و شاید لیون در نیم فصل 

اجازه جدایی اش را ندهد. 

نمانیاماتیچ    هافبک صربستانی یونایتد در این فصل به ندرت از 

سوی سولشر به میدان فرستاده شده و تمایل زیادی به جدایی 

دارد. پس از انتشار خبر پیشنهاد اینتر برای خرید او، حالا دیگر 

تیم میلان هم برای به خدمت گرفتنش دست به کار شده و 

آن طور که از شواهد مشخص است، آینده او در لیگ ایتالیا و 

یکی از دو تیم میلانی خواهد بود. 

دیروز رنکینگ ورزشکاران کاراته سوپرلیگ کشور اعلام شد و 

دانشگاه آزاد اسلامی که حضوری قدرتمند در این رقابت ها 

داشته، موفق شد هم در بخش بانوان و هم در بخش آقایان، 

صاحب عنوان برترین تیم و برترین بازیکن در بخش انفرادی 

شود و همچنین در اوزان مختلف یکی از نفرات اول تا سوم هر 

وزن را به خود اختصاص داد. 

تیم بانوان کاراته دانشگاه آزاد اسلامی که حالا بعد از دو سال 

مجددا به سوپرلیگ کاراته برگشته، موفق شده تا به این جای 

کار رتبه نخست را به خود اختصاص دهد و یکی از بخت های 

اول قهرمانی در این رقابت ها به شمار می رود. با توجه به وضعیت 

خوب این تیم و همچنین عناوین خوب در رنکینگ فدراسیون 

کاراته با فاطمه پورزمان، سرمربی بانوان کاراته دانشگاه آزاد 

اسلامی تماس گرفتیم که ماحصل آن را در ادامه می خوانید.

در رنکینگ جدید فدراسیون تمامی عناوین را درو کردید و با 
اقتدار بهترین تیم سوپر لیگ شده اید؟

این اتفاق بدون یاری خداوند متعال و تلاش مربیان خوب مان 

و بازیکنان با  انگیزه میسر نمی شد. ما در فصل جاری تلاش 

بسیاری کردیم تا بتوانیم در حد نام دانشگاه آزاد اسلامی 

ظاهر شویم و بازیکنان تلاش زیادی کردند تا بتوانند تیم را 

در بالای جدول نگه دارند و فکر می کنم کسب این عناوین 

در رنکینگ پاداشی بود برای تلاش مجموعه کاراته بانوان 

دانشگاه آزاد اسلامی. 

این امتیاز بالا در رنکینگ چه کمکی در آینده به شما می کند؟
وقتی که یک بازیکن در رنکینگ جایگاه خوبی کسب می کند 

برای ادامه تلاش بیشتری می کند تا بتواند این عنوان را حفظ یا 

ارتقا ببخشد. شما می دانید که بازیکنی در رنکینگ امتیاز خوبی 

کسب می کند که در مسابقات بیشترین امتیاز، بیشترین برد و 

کمترین امتیازدهی را داشته باشد و این موضوع باعث می شود 

که درنهایت دانشگاه آزاد اسلامی متنفع شود. 

ادامه رقابت های سوپرلیگ کاراته به چه شکل خواهد بود؟
ما در سه مقطع مختلف باید بازی های خود را پیگیری کنیم و 

فکر می کنم تکلیف قهرمان این رقابت ها سال آینده مشخص 

خواهد شد. آن طور که به ما اعلام کرده اند ما باید سه دوره 

از بازی هایمان را 18 بهمن برگزار کنیم و دو مرحله را هم در 

اسفندماه سپری کنیم. البته برای مسابقات اسفند هنوز تاریخ 

دقیقی مشخص نشده است. درنهایت هم دور آخر بازی های 

برگشت لیگ احتمالا در فروردین ماه سال 99 برگزار می شود 

و سپس قهرمان مسابقات مشخص خواهد شد. 

به نظر می آید با توجه به شرایط جدول، دانشگاه آزاد اسلامی 
کار سختی برای قهرمانی در مسابقات نداشته باشد؟ 

ما با اختلاف زیادی در صدر سوپرلیگ کاراته کشور قرار داریم، 

اما اینکه بخواهیم از حالا قهرمانی لیگ را پیش بینی کنیم کار 

چندان ساده ای نیست ولی با سطح بالایی که بچه ها از خود در 

مسابقات نشان می دهند، قهرمانی دور از دسترس نخواهد بود. 

در سال جاری در تیم کاراته بانوان از دانشجویان و نفرات جوان 
استفاده می شود یا بدنه تیم را ملی پوشان تشکیل می دهند؟ 

من امسال این افتخار را داشته ام که به عنوان سرمربی در خدمت 

تیم دانشگاه باشم و در تیم امسال ما تنها دو بازیکن ملی پوش 

حضور دارند و بقیه نفرات ما بازیکنان جوان و دانشجو هستند 

و این افتخار را دارم که عنوان کنم تیمی ساخته شده که حتی 

اگر من بالای سر آنها هم نباشم می توانند تا چند سال آینده 

کاراته دانشگاه آزاد اسلامی و حتی تیم ملی را تضمین کند. در 

همین رنکینگ اعلام شده از سوی فدراسیون هم اکثرا بازیکنان 

جوان دانشگاه آزاد اسلامی هستند که توانسته اند شایستگی 

خود را اثبات کنند. 

در پایان حرف خاصی باقی مانده؟
من فقط می خواهم از مربیان تیم خانم ها فرخ ناز ارباب، مریم 

مشیری، فاطمه چالاکی، سمیه هاشمی و فاطمه بغلانی پور 

و همچنین خانم ساجده براتی سرپرست تیم تشکر ویژه ای 

داشته باشم که بدون کمک آنها و پشتیبانی مجموعه دانشگاه 

آزاد اسلامی این موفقیت ها به دست نمی آمد. 

9انتقالموردانتظارزمستانیدرفوتبالاروپا

در صف جدایـی

گفتوگوی»فرهیختگان«باسرمربیکاراتهبانواندانشگاهآزاداسلامی

پورزمان:صدرنشینیدررنکینگبهجوانانماانگیزهمیدهد

برگزاریمراسمتجلیلازنصیری

اولین نشست پاسداشت مفاخر ورزش ایران به منظور تجلیل از محمد نصیری 

توسط موزه ورزش، المپیک و پارالمپیک در محل کمیته ملی المپیک برگزار 

شد . بهداد سلیمی و حسن رنگرز در این نشست حضور داشتند. 

محمد نصیری در این مراسم اظهار داشت: »امروز من را شاد کردید رنگرز یک 

قهرمان و اسطوره و از دوستان من است. بهداد سلیمی را نیز هیچ گاه فراموش 

نخواهم کرد. از محبت های صالحی امیری نیز قدردانی می کنم. من جز 

اینکه بگویم برای همه آرزوی موفقیت و سلامتی دارم، صحبت دیگری ندارم.« 

پیشکسوت وزنه برداری کشورمان یادآور شد: »من اگر مربی سلیمی بودم تا 

المپیک 2020 نمی گذاشتم از او اردو برود و باید تمرین می کرد. خودش کمی 

کوتاهی کرد و ناراحتی هایی هم داشت. من می توانستم به ملت ثابت کنم که 

او همچنان می تواند بماند  ولی شانس نیاوردم که مربی او باشم. البته اهل این 

نبودم که خودم را دخالت دهم.« 

منهایفوتبال

ورزشدانشگاه

بارتومئو:مسیتصمیمگیرندهنیست

 مدیرعامل باشگاه بارسلون، بارتومئو در مصاحبه اختصاصی با خبرگزاری 

ملی اسپانیا، افه به مواردی اشاره کرد که شاید تاکنون هرگز بر زبان 

نیاورده بود. 

در ابتدا خوان برنو، سردبیر بین الملل بخش ورزش از او درباره چرایی این 

تصمیم گیری سریع در اخراج والورده پرسید که او گفت: »طوری سوال 

می کنید که گویا من مالک باشگاه هستم. از شما بعید است که بارسلونا 

را با باشگاهی که یک مالک آسیایی دارد، مقایسه کنید. من مدیرعامل 

هستم و به تنهایی تصمیم نمی گیرم. هر اتفاقی در باشگاه رخ می دهد با 

مشورت در هیات مدیره و حتی گاهی هیات امناست. من تنها برای اخراج 

والورده تصمیم نگرفتم.« 

بارتومئو درباره شایعه دخالت مسی در برخی تصمیم گیری ها گفت: »اگر 

قرار بر نفوذ مسی بود که والورده اخراج نمی شد، مسی تصمیم گیرنده نیست 

بلکه یک بازیکن فوق العاده حرفه ای است و حریم خود را می شناسد.« 

وی درباره انتخاب ستین، سرمربی تازه بارسلونا و استخدام قطعی آبیدال در 

کادر فنی گفت: »خیلی واضح است که بدون مطالعه تصمیم نمی گیریم. 

ستین مربی بزرگی است و البته در صحبت های خود تواضع بی  حدی دارد 

و باید در این خصوص به وی تذکر داده شود چراکه شوخی با خبرنگاران 

و از زندگی شخصی حرف زدن هم حدی دارد و باید به چارچوب و ویترین 

باشگاه هم احترام گذاشته شود. درباره آبیدال این پیشنهاد خود ستین هم 

بود و من بسیار خوشحال شدم. آبیدال خوش فکر و بسیار با تجربه است و 

موضوع بیماری او ربطی به این انتخاب حرفه ای ندارد.« 

بارتومئو درباره از دست رفتن جام حذفی برای اولین بار واکنش نشان داد 

و گفت: »اعتراض در رسانه ها ربطی به باشگاه ندارد، من اعتراضی نداشتم 

چراکه خود باشگاه قبول کرده بود در چنین فرآیندی برای جام تلاش کند 

و شکست بخورد. البته ما سود کردیم، باید دست کم نزدیک به یک میلیون 

یورو هزینه می شد اما میهمان فدراسیون فوتبال بودیم و بهترین کمپ 

زمستانی را تجربه کردیم، 8 بازی دوستانه و رسمی را پشت سر گذاشتیم و 

هیچ هزینه ای نداشت و برعکس، نزدیک به نیم میلیون یورو هم سود کردیم. 

به هر حال هواداران باید منطقی باشند و بدانند که هزینه های باشگاه 

سرسام آور است و ما همیشه مجبوریم به درآمد فکر کنیم. نگرانی وجود 

ندارد و سوپرجام سال آینده بالای سر ما خواهد بود.« 

مدیرعامل باشگاه بارسلونا در واکنش به سوال افه درباره شایعه فساد مالی 

مقامات باشگاه گفت: »این موضوع بین دو نیم فصل، گاهی در تابستان 

مطرح می شود و نمی دانم رسانه های همسو با مادرید چه سودی از این 

موضوع دارند؟ هیچ فسادی در کار نیست و سیستم مالی باشگاه در اوج 

شفافیت عمل می کند. در سال 2019 حداقل چهار بار از سوی بازرسان 

سیستم مالیاتی اسپانیا مورد بازرسی کامل قرار گرفتیم و هیچ مشکلی هم در 

کار نبود. مشکل اینجاست که رسانه های مادریدی توهم بازتولید یک رقیب 

همیشه فاسد را دارند، در حالی که در فوتبال مدرن، رقیب سالم و قدرتمند، 

ارزش بیشتری دارد. رئال مادرید هم شاید ربطی به این موج رسانه ای 

نداشته باشد، ما با یک سیستم رسانه ای مبهم در اسپانیا طرف هستیم.« 

برگزاریمسابقاتکشوریدانشجویان

دانشگاهآزادیادوارهشهیدسلیمانی

کمال جوانمرد، مدیرکل ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی گفت: 

»شهید سردار سلیمانی در حفظ میهن اسلامی مجاهدت و رشادت  های زیادی 

کرد، ۴1 سال اسلحه در دست داشت و برای اسلام و عزت این مردم جنگید. 

در یک کلام می توان گفت حاج قاسم سلیمانی موجب فخراسلام و مسلمین 

بود. حاج قاسم سلیمانی خود فردی بزرگ و شهادت آن نیز بزرگ بود. به همین 

منظور دانشگاه آزاد اسلامی در راستای بزرگداشت این شهید والامقام و تقویت 

روحیه مقاومت و انقلابی گری اش، این مسابقات به نام »یادواره سپهبد شهید 

حاج قاسم سلیمانی« نامگذاری شده است. دانشگاه آزاد اسلامی هفت رویداد 

ورزشی در دو بخش خواهران و برادران در بهمن ماه سال جاری برگزار می کند 

که این مسابقات از دهم بهمن ماه آغاز و تا 15 اسفندماه ادامه خواهد داشت. 

مسابقات سراسری دانشجویان در هفت رشته)5رشته برای آقایان و 2 رشته 

برای بانوان( برنامه ریزی شده است که در بخش برادران رشته های هندبال، 

فوتسال، والیبال ساحلی و فوتبال به ترتیب در واحد های نجف آباد، اراک، 

شوشتر، چابهار و دزفول و همچنین در بخش خواهران رشته هندبال و فوتسال 

در واحد یزد و دزفول برگزار خواهد شد. 

جوانمرد با اشاره به اینکه ورزش راهی برای اصلاح فرهنگ است، متذکر شد: 

»مسابقات دانشجویی دانشگاه آزاد اسلامی باید همراه با پیوست رسانه ای و 

پیوست فرهنگی برگزار شود. توسعه ورزش در کشور منجر به اصلاح جامعه و 

کاهش آسیب های اجتماعی می شود.« 

مصاحبهروز

سیامک خاجی
روزنامهنگار

آرش محمدی
روزنامهنگار

لوکاکو:اینتربهترینانتخابمبود

روملو لوکاکو که سه شنبه شب در برتری ۴ بر یک اینتر مقابل کالیاری در مرحله 

یک هشتم نهایی جام حذفی ایتالیا، دو گل به ثمر رساند و شمار گل های زده خود برای 

نراتزوری از زمان جدایی اش از منچستریونایتد را به 18 گل زده در تمامی رقابت ها رساند، 

پس از این بازی گفت: »باید از هم تیمی هایم، کادرفنی و هواداران تشکر 

کنم. از همان روز اول پیوستنم به اینتر همه به من کمک کردند. اینتر 

بهترین گزینه برایم بود. من می توانم در اینجا پیشرفت کنم و 

می توانم مشارکت بیشتری داشته باشم. نقش من 

کمک به تیم به هر روش ممکن است و می دانم 

هواداران این را دوست دارند. باید با همین 

روند به کارم ادامه دهم. گل زدن هم قطعا 

جزء اهداف من است، اما تنها به خودم فکر 

نمی کنم و به فکر تیم هم هستم. من اینجا هستم تا 

با اینتر به قهرمانی برسم و امیدوارم این اتفاق بیفتد.« 

صالحیامیری:مدارکبرایرفعتعلیقجودورابهCASارسالکردیم

سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک در نشستی خبری اظهار 

داشـــت: »در ملاقات با توماس باخ، رئیس کمیته بین المللی المپیک گفتیم 

رئیس جهانی جودو با سناریوی از پیش تعیین شده و با هدف تخریب ایران و 

جودو کارهایی انجام داده و اسناد زیادی هم در این رابطه داریم و آن مدارک را 

برای CAS نیز ارسال کردیم و به زودی به پرونده رسیدگی می شود. ما مواضع 

خود را اعلام کردیم و این تعلیق غیراخلاقی و بدون وجاهت قانونی است. فشار 

رئیس یک فدراسیون جهانی برای جدا کردن ورزشکار از کاروان و گذاشتن گارد 

و اعزام وی به کشور اروپایی از قبل طراحی شده بود و دخالت آنها در فدراسیون 

ملی جودوی ایران مشخص بود. باخ گفت منتظر رای CAS خواهیم بود.« 

رئیس کمیته ملی المپیک تاکید کرد: »در مورد مهاجرت ورزشـــکاران صحبت 

شد. ما عنوان کردیم مانع مهاجرت نیستیم باید شرایطی فراهم شود که ورزشکار 

چه در داخل و چه در خارج از کشـــور احساس امنیت کند و هیچ محدودیتی 

برای ورود ورزشکاران نداریم و هیچ ورزشکار ممنوع الورود و ممنوع الخروجی 

نداریـــم و برخی اظهارنظرها را احساســـی و تحت فشـــار عناصر ضدانقلاب 

می دانیم. مهاجرت را یک کســـب تجربه برای بازگشت دوباره می دانیم و باید 

عوامل کششی را افزایش و رانشی را کاهش دهیم.« 

صالحی امیری افزود: »انتخاب نماینده ورزشکاران ایران در کمیته بین المللی 

آیین نامه دارد. این فرد باید بر زبان مسلط باشد و باید ظرفیت رای داشته باشد. 

علت انتخاب سعید معروف این بود که در مجموعه تیمی است و والیبال از رای 

بالایی برخوردار اســـت، زبان می داند و چهره آشـــنایی است . 10 نفر از سوی 

کمیســـیون ورزشکاران معرفی شدند و با نظارت ســـجادی در آزمون شرکت 

کردند و درنهایت ســـعید معروف انتخاب شد. مکاتبه با کمیته های المپیک و 

فدراسیون های جهانی برای کسب رای معروف را آغاز کردیم. او فعلا در جمع 

30 نفر قرار دارد.« 

گتوزو:روشمباآنچلوتیمتفاوتاست

ناپولی سه شنبه شب در مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی ایتالیا با دو گل پروجا را 

شکست داد و به دور بعد صعود کرد. جنارو گتوزو، سرمربی ناپولی پس از بازی گفت: 

»بازیکنان زیادی در اختیار داریم که تلاش می کنند بهترین بازی خود را به نمایش بگذارند. 

با این حال تلاشی که ما می کنیم 

کافی نیست. ایروینگ لوزانو نمایش 

خوبی داشت و مانند الیف الماس تنها 

باید به این روند ادامه دهد. در نیمه دوم، بازی 

را رها کردیم و دچار اشتباه های زیادی شدیم. این موضوع 

را بررسی خواهم کرد. ما در این روزها با انتقادهای زیادی روبه رو 

شدیم. آنچلوتی برای من یک استاد فوتبال بود. روش او با من 

فرق می کند. من روزنامه ها و سایت ها را خواندم که گفته 

بودند روش کاری آنچلوتی را رد می کنم. من هیچ کس را رد 

نمی کنم. تنها تلاش می کنم بازیکنانم در مسیر متفاوتی باشند.« 

پپهممارتینزرامیخواهد

مصدومیت طولانی مدت لوئیس سوارز و به پایان رسیدن فصل برای ستاره اروگوئه ای 

بارسلونا، احتمال جذب مهاجم جدید در تابستان بعد را بیشتر کرده و همان طور که در 

ماه های اخیر بارها در رسانه ها عنوان شده، به نظر می رسد لائوتارو مارتینز 

گزینه اول بارسلونا برای تابستان پیش رو باشد. اما نشریه کالچومرکاتو 

مدعی شد پپ گواردیولا نیز از درخشش مارتینز در این فصل به وجد 

آمده و خواهان انتقال این مهاجم 22 ساله به لیگ برتر شده 

است. اگرچه سرخیو آگرو در این فصل نمایش بسیار خوبی 

داشته و در ابتدای همین هفته نیز موفق به ثبت هت تریک 

مقابل آستون ویلا شد، اما قرارداد او با سیتی 18ماه دیگر به 

پایان می رسد و این مهاجم با تجربه همیشه از علاقه اش به 

بازگشت به آرژانتین سخن گفته است. گواردیولا معتقد است 

مارتینز شباهت زیادی به آگرو داشته و می تواند در دراز مدت 

جانشین هموطنش باشد. 

بابک سرانی آذر
مترجم


